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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:660 Tåg från Robertsfors till Umeå och Skellefteå

Inför flera val har Socialdemokraterna lovat att bygga Norrbotniabanan så fort 
de vunnit valet. 

Regeringen har vid flera tillfällen pratat om att det snart ska börja byggas, och 
inför valet 2018 var regeringen till och med i Umeå och invigde byggstarten. 
Men ännu finns ingen järnvägsräls i sikte.

I en intervju med SVT Västerbotten sa dessutom statsrådet på en direkt fråga att 
det skulle dröja innan det gick att åka tåg från Robertsfors till Umeå och 
Skellefteå.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

När tror ministern att det går att åka tåg från Robertsfors till Umeå och 
Skellefteå?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-05-17
Besvaras senast
2019-05-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


